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Nya stadgar 
Som tidigare påtalats måste föreningen ändra gällande stadga för att den ska överensstämma med 
de uppdateringar som gjorts i Bostadsrättslagen BrL. Styrelsen har valt att föreslå Sveriges 
BostadsrättsCentrums, SBC:s, stadgeförslag.  

Nya stadgar ska röstas igenom av stämman vid två olika tillfällen. Första omröstningen skedde på 
ordinarie årsmöte i maj och andra tillfället kommer att ske under september/ oktober. Kallelse till 
extrastämma för röstning av nya stadgar sker enligt gällande stadga 16 § Kallelse 2st ”Senast (…) en 
vecka före extra stämma ska kallelse utfärdas, dock tidigast fyra veckor före stämman.”  

SBC:s stadgeförslag delades ut i samtliga brevlådor i slutet av maj. Om man tappat bort dessa finns 
både de gällande och det nya förslaget på hemsidan www.kumminen.se. Om man inte har tillgång till 
dessa kan man hämta ut dessa på expeditionstid (måndagar 16.00-17.00). 

Trapphusrenovering 
Trapphusrenoveringen går enligt plan och sker löpande från 50-gården.  Som tidigare nämnts 
kommer behandling av golvet att ske senare under renoveringen, detta för att firman som kommer 
utföra arbetet ska kunna göra många trapphus åt gången.  

Enligt brandskyddsreglerna får inget brännbart material finnas i trapphusen (inte heller icke 
brännbart material som kan försvåra/ blockera eventuell brandsläckning, men kontrollera extra att 
just ert trapphus är helt tomt när renoveringen av trapphuset sker.  

Parkering utanför bommar 
Det är vanligt förekommande att förare väljer att parkera sin bil utanför bommen för att slippa bära 
långt. Detta är ABSOLUT förbjudet (vilket även framkommer om man läser trafikskyltarna). Det har 
förekommit incidenter då utryckningsfordon inte kunnat komma fram. Värna om dina grannar och 
parkera på angivna platser och INTE utanför bommarna.  

Balkongdörrar och fönster 
Upphandlingen av balkongdörrar och fönster fortlöper. Projektet kommer att kosta åtskilliga miljoner 
och finansieringsmöjligheter kommer att undersökas under hösten. Mer information om detta 
kommer.  

 

 


